
Setkání organizací Litavka, Berounka 2025

Také v letošním roce se uskutečnilo přátelské jednání místních organizací  v povodí
Berounky a Litavky. Setkání pořádáme pravidelně již od roku 2018 a setkávají se MO
Hořovice, Beroun, Příbram, Jince, Zdice, Loděnice, Králův Dvůr a v letošním roce nově
také  Kladno.  Setkání  tentokrát  hostila  MO  Příbram.  Ne  setkání  byla  diskutována
témata  jako  společná  ostraha  revírů,  kdy  byla  dohodnuta  vzájemná  možnost
působení RS mezi organizacemi, evidence údajů v RIS, investice do vodních ploch a
nákupu pozemků, nabídka produkovaných ryb pro organizace a další témata, která
jednotlivé organizace trápí. Ohledně systému RIS byla vzájemná shoda na základním
modulu  tj.  evidence  členské  základny  a  prodeji  povolenek.  Další  moduly,  jako
hospodářská činnost,  ekonomika,  mládež a  další  byla  přítomnými  hodnocena jako
nadbytečná a pro potřeby běžného provozu MO nepotřebná, jelikož např. evidence
hospodářské  činnosti  podléhá  kontrole  orgánů  státní  správy  a  nemůže  být
povinována  jakýmkoliv  programem.  Dále  byl  diskutován  návrh  na  sjednocení
povolenky k lovu a sjednocení platby za členský příspěvek a platbu za brigády. Tyto
návrhy byly pro přítomné MO neakceptovatelné a doufáme, že zůstanou odloženy
navždy.  Dále  byla  zmíněna  nutnost  investice  do  vodních  ploch  jako  udržitelného
hospodaření pro další generace, kde byla nabídnuta pomoc při zajištění inženýrské
činnosti a administrace projektů. Ohledně schváleného statutu CS rybolovu pak byl
zmíněn fakt, že o vložení nových revírů do CS rybolovu včetně BPVR bude rozhodovat
nově  rada  ČRS.  V neposlední  řadě  byla  zmíněna  nově  vzniklá  platforma
Středočešijinak,  k čemuž  proběhla  obecná  diskuse.   Celé  setkání  se  jako  tradičně
neslo v přátelské atmosféře a na vše tématech jsme se vzájemně shodli. K zajištění
setkání  a  skvělého občerstvení  pak patří  poděkování  členům MO Příbram,  za  což
děkujeme.

Ing. David Grunt

Foto ze setkání je na další stránce.




